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Ara que estem a punt d'entrar a la recta final de la temporada castellera 2000, i que ve

l'època forta d'actuacions castelleres podem valorar com ha anat la temporada des d'un

punt de vista logístic i funcional, que és la part que li pertoca a la Junta.

Olga Alcaide - presidenta

Des de principis d'any hem considerat que aquesta era una temporada on s'havien de

potenciar grans projectes que requereixen temps i dedicació per tal de donar una bona

empenta a la colla i convertir-la en una entitat seriosa, respectada i organitzada. Tot i la
lentitud que requereix trobar solucions a alguns d'aquests objectius podem estar orgullosos
del que hem aconseguit fins ara ja que no només s'ha actualitzat la colla sinó que també

s'ha contribuït a ordenar tota la burocràcia que teníem pendent
des de feia tant de temps.

Enguany s'han engegat temes en els quals es treballa amb una

constància digna de ser esmentada. Podríem posar com a

exemple el tema local que tot i que no mostra gaires signes
d'activitat, existeix un grup de gent que trebalia de forma constant
per obtenir de mica en mica tots aquells petits detalls necessaris

per poder oferir un local a la colla. Referent a aquest treball fet
fins ara podem avançar que hem treballat conjuntament amb
l'Ajuntament i que disposem tant d'informació com d'ajuda activa
de tècnics els quals ens assessoren sobre quin és el millor camí
a seguir per poder comprar el local.

Per una altra banda, tenim el tema dels Estatuts els quals estan

a un pas de ser aprovats i serà la mateixa colla qui ho farà, així
com tampoc descartar la possibilitat de tornar a organitzar la
Revetlla de Cap d'Any, que com bé sabeu proporciona a la colla
un ingrés econòmic considerable per incrementar els nostres

estalvis dedicats a comprar local.

Pel que fa a l'aspecte més humà de la colla cal destacar que Xics de Granollers està creixent.
És ben conegut per tothom que a la nostra colla sempre ha existit un flux de gent que entra
i que surt però cal dir que últimament el nombre de membres nous a la colia s'ha incrementat.
Tot això ha estat conseqüència de la bona temporada anterior i s-obretot del bon ambient

que es respira a la colla. No oblidem que si la gent no estigués a gust a Xics no trigaria a

marxar i actualment podem dir que això no passa.

Així doncs, només ens cal afrontar el que queda de
temporada amb força, energia i sobretot motivació,
esperant i desitjant que tot allò que ens hem proposat
a principi de temporada es pugui arribar a realitzar
al més aviat i de la manera més eficient possible.
Recordem que la propera temporada celebrarem el
nostre desè aniversari, fet que ens fa sentir orgullosos
de nosaltres mateixos i que ens demostra que encara
ens queda molta corda per fer molts castells i cada

cop més grossos!

Olga Alcaide
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